
 
 
 

 
ΠΑΟΚ -ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗ 

Βαςίλησ Κεγκζρογλου-Βουλευτήσ Ν. Ηρακλείου                                                                            
 

ΕΡΩΣΗΗ 
 

ΠΡΟ:  Σην  Τπουργό Παιδείασ και Θρηςκευμάτων, κ. Ν. Κεραμζωσ 
 
ΘΕΜΑ: «Άμεςη αντιμετώπιςη τησ απόκλιςησ μεταξφ Περιφερειακών και Κεντρικών 

Πανεπιςτημίων ςτην αντιςτοιχία εκπαιδευτικών και ειςακτζων» 
 
Κυρία   Υπουργζ , 
 Με βάςθ τθν πρόςφατθ  απόφαςι  ςασ  τμιματα με ακριβώσ το ίδιο αντικείμενο κα 
δεχτοφν, για το επόμενο ακαδθμαϊκό ζτοσ 2022-2023, τον ίδιο αρικμό ειςακτζων ενώ παρουςιάηουν 
μεταξφ τουσ ςθμαντικζσ αποκλίςεισ ωσ προσ τον αρικμό των διδαςκόντων. 
 Σφμφωνα με μελζτεσ, ςφγκριςθ και επεξεργαςία των ςτοιχείων από ειδικοφσ αναλυτζσ, 
προκφπτει πλιρθσ ανιςομζρεια. 
 Ενδεικτικά αναφζρω : 
 Η Ιατρικι Ακινασ διακζτει 505 διδάςκοντεσ και παίρνει 165 κζςεισ. Η Ιατρικι ΑΠΘ ζχει 
328 διδάςκοντεσ και παίρνει 155 κζςεισ. Ωςτόςο, θ Ιατρικι Πατρών ζχει 119 διδάςκοντεσ και 
παίρνει 160 κζςεισ ειςακτζων, των Ιωαννίνων ζχει 127 διδάςκοντεσ και κα πάρει 130 πρωτοετείσ, 
τθσ Θεςςαλίασ 113 διδάςκοντεσ με 90 πρωτοετείσ, τθσ Κριτθσ 117 διδάςκοντεσ με 110 πρωτοετείσ 
και τθσ Αλεξανδροφπολθσ ζχει 112 κακθγθτζσ και τθσ ορίςτθκαν 135 κζςεισ. 

Η ίδια εικόνα εμφανίηεται ςε Πανεπιςτθμιακά Τμιματα τθσ Περιφζρειασ όλων ςχεδόν των  
επιςτθμονικών πεδίων. 

Επειδή οι ςθμαντικζσ αποκλίςεισ ωσ προσ τον αρικμό των διδαςκόντων μεταξφ 
Περιφερειακών και Κεντρικών Πανεπιςτθμίων δθμιουργοφν εκπαιδευτικζσ ανιςότθτεσ και πλιττουν 
τθν ποιότθτα των Περιφερειακών Πανεπιςτθμίων  

Επειδή τα Περιφερειακά Πανεπιςτιμια παράγουν το Ακαδθμαϊκό, Διδακτικό και 
Ερευνθτικό τουσ ζργο με χειρότερεσ προχποκζςεισ  ςε ςχζςθ με τα Κεντρικά Πανεπιςτιμια. 

Επειδή οι ανιςοκατανομζσ αυτζσ επθρεάηουν το ζργο των Περιφερειακών Τμθμάτων και 
ζχουν δυςμενι επίδραςθ, τόςο ςτουσ ποςοτικοφσ όςο και ςτουσ ποιοτικοφσ δείκτεσ, ςτισ κατατάξεισ 
των οίκων αξιολόγθςθσ των ΑΕΙ διεκνώσ. 

 
Ερωτάςθε κ. Τπουργοί : 
 
1. Ποιοι  οι  λόγοι αυτών  των αποκλίςεων και γιατί  δεν αυξάνεται ο  αρικμόσ των ειςακτζων ςτα 

Κεντρικά Πανεπιςτιμια ώςτε να μειωκεί και ο αρικμόσ των μετεγγραφών ;                                                                                                                                                          
2. Σε ποιεσ άμεςεσ ενζργειεσ προτίκεςτε  να προβείτε προκειμζνου τα Περιφερειακά Πανεπιςτιμια 

να ενιςχυκοφν με το αναγκαίο διδακτικό προςωπικό; 
3. Προτίκεςτε να τροποποιιςετε τθ διαδικαςία κακοριςμοφ του αρικμοφ ειςακτζων ώςτε να γίνεται 

με  αντικειμενικά κριτιρια χωρίσ όμωσ να επζλκει ακόμθ μεγαλφτερθ μείωςθ του αρικμοφ των 
ειςακτζων;   
                            

Ο ερωτών Βουλευτήσ 
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